



**SECRETARIAT OF THE CONFERENCE ON INTERACTION
AND CONFIDENCE BUILDING MEASURES IN ASIA**

**СЕКРЕТАРИАТ СОВЕЩАНИЯ ПО ВЗАИМОДЕЙСТВИЮ
И МЕРАМ ДОВЕРИЯ В АЗИИ**

№ 14-1/173emb

Секретариат Совещания по взаимодействию и мерам доверия в Азии (СВМДА) свидетельствует свое уважение Министерству иностранных дел Республики Казахстан и посольствам государств-членов СВМДА в Анкаре, Москве, Нур-Султане и Пекине и, в дополнение к ноте Секретариата N 14-1/161 от 23 марта 2021 г., имеет честь направить следующий персональный состав Правления Делового Совета СВМДА:

1. Председатель Правления Национальной палаты предпринимателей Казахстана «Атамекен» г-н Аблай Исабекович Мырзахметов, Председатель Правления.
2. Исполнительный Директор Секретариата СВМДА Посол Кайрат Шораұлы Сарыбай.
3. Заместитель Председателя Правления от Российской Федерации Сергашов Кирилл Григорьевич, Заместитель Директора Департамента инвестиционной политики и развития предпринимательства Министерства экономического развития РФ.
4. Заместитель Председателя Правления от Королевства Таиланд.
5. Заместитель Председателя Правления от Турецкой Республики господин Салих Туна Сахин, Директор Департамента по делам Европейского Союза и международным связям Организации по развитию малого и среднего бизнеса Республики Турции.
6. Член профессионального персонала Секретариата Шолпан Елькеева.

**МИНИСТЕРСТВО ИНОСТРАННЫХ ДЕЛ
РЕСПУБЛИКИ КАЗАХСТАН
И
ПОСОЛЬСТВА ГОСУДАРСТВ-ЧЛЕНОВ СВМДА
города Анкара, Москва, Нур-Султан, Пекин**

Модерировать заседание Правления будет г-н Аян Айдарович Еренов, Председатель Внешнеторговой палаты Республики Казахстан.

Для участия в работе заседания Правления Делового Совета СВМДА участникам правления необходимо пройти по ссылке:

<https://zoom.us/j/97614871722?pwd=ME84NmtZUG1YN0JITmxTS01oWEFJZz09>

Meeting ID: 976 1487 1722

Passcode: 740669

Topic: CICA Business Council 31 March 2021 at 14.00
by Nur-Sultan time (UTC/GMT+6 hours).
Time: Mar 31, 2021 02:00 PM Nur-Sultan.

Тестирование связи состоится **30 марта 2021 г. в 14.00.** по времени г. Нур – Султан (UTC/GMT+6 hours). В этой связи Секретариат любезно просит членов Правления выйти в указанное время на связь по предоставленной выше ссылке.

Секретариат пользуется случаем, чтобы возобновить Министерству иностранных дел Республики Казахстан и Посольствам государств-членов СВМДА уверения в своем весьма высоком уважении.

город Нур-Султан, 29 марта 2021 г.





**SECRETARIAT OF THE CONFERENCE ON INTERACTION
AND CONFIDENCE BUILDING MEASURES IN ASIA**

**СЕКРЕТАРИАТ СОВЕЩАНИЯ ПО ВЗАИМОДЕЙСТВИЮ
И МЕРАМ ДОВЕРИЯ В АЗИИ**

№ 14-1/173emb

The Secretariat of the Conference on Interaction and Confidence Building Measures in Asia (CICA) presents its compliments to the Ministry of Foreign Affairs of the Republic of Kazakhstan and Embassies of the CICA Member States in Ankara, Beijing, Moscow and Nur-Sultan and in addition to the Note Verbal N 14-1/161 dated 23 March, 2021 has the honour to submit the following list of members of the CICA Business Council Board:

1. Mr. Ablai Isabekovich Myrzakhmetov, Chairman of the Board of the National Chamber of Entrepreneurs of Kazakhstan "Atameken", Chairman of the Board.

2. Ambassador Kairat Shorauly Sarybay, Executive Director of the CICA Secretariat.

3. Mr. Kirill Grigorievich Sergashov, Deputy Director of the Investment Policy and Entrepreneurship Development Department of the Ministry of Economic Development of the Russian Federation, Deputy Chairman of the Board on behalf of the Russian Federation.

4. Deputy Chairman of the Board on behalf of the Kingdom of Thailand.

5. Mr. Salih Tuna Sahin, Director of the Department for European Union and International Relations of the Organization for the Development of Small and Medium Business of the Republic of Turkey, Deputy Chairman of the Board on behalf the Republic of Turkey.

6. Officer Sholpan Elkeyeva, Member of the professional personnel of the Secretariat. The Secretariat avails itself of this opportunity to renew to the Ministry of Foreign Affairs of the Republic of Kazakhstan and Embassies of the CICA Member States the assurances of its highest consideration.

**MINISTRY OF FOREIGN AFFAIRS
OF THE REPUBLIC OF KAZAKHSTAN
AND
EMBASSIES OF CICA MEMBER STATES
Ankara, Beijing, Moscow, Nur-Sultan**

The meeting of the Board will be moderated by Mr. Ayan Aydarovich Erenov, Chairman of the International Chamber of Commerce of the Republic of Kazakhstan.

Board Members are kindly requested to participate in the meeting by following the link:

<https://zoom.us/j/97614871722?pwd=ME84NmtZUG1YN0JITmxTS01oWEFJZz09>

Meeting ID: 976 1487 1722

Passcode: 740669

Topic: CICA Business Council 31 March 2021 at 14.00 pm by Nur-Sultan time (UTC / GMT + 6 hours).

The link testing will take place on March 30, 2021 at 14.00. by the time of Nur - Sultan (UTC / GMT + 6 hours).

In this regard, the Secretariat kindly requests the Board Members to get connected by clicking on the link provided above.

The Secretariat avails itself of this opportunity to renew to the Ministry of Foreign Affairs of the Republic of Kazakhstan and Embassies of the CICA Member States the assurances of its highest consideration.

Nur-Sultan, 29 March 2021

